

0.1-0.1-0.5



**BOTANICARE**

Vegetative / Transition / Bloom  
Végétative / Transition / Floraison

**Plant growth formula**  
**Formule de croissance des plantes**

**LIQUID KARMA<sup>®</sup>**  
**0.1-0.1-0.5**



**18.45 kg (18.9 l) CAN3**

**BOTANICARE**  
6858 W. Chicago St. Chandler, AZ 85226

# 0.1-0.1-0.5



**BOTANICARE**

Liquid Karma® 0.1-0.1-0.5 is the perfect complement to your regular feed program. Its proprietary blend of essential nutrients is highly beneficial to your plants. Liquid Karma® 0.1-0.1-0.5 can be used throughout the entire growth cycle in combination with your preferred plant food and can also be applied as a foliar spray to further enhance growth.

**Directions for use:**

For greenhouse vegetables. Use with every watering during your entire growth cycle. Mix well and adjust pH accordingly. Shake well before each use. Use 5 - 10 ml (1-2 tsp) per 3.78 l (1 gal) from seedlings through ripening.

*Application amounts will vary based on plant types and needs.*

**Directions for Foliar use:**

Add 15 ml (1 tbsp) per 3.78 l (1 gal) of water. Mix well and adjust pH to 6.2 - 7.0 before application.

**Guaranteed Minimum Analysis / Analyse minimale garantie :**

|  |       |
|--|-------|
| Total Nitrogen / Azote total (N)   | 0.1 % |
| Available Phosphate / Phosphate assimilable (P <sub>2</sub> O <sub>5</sub> ) | 0.1 % |
| Soluble Potash / Potasse soluble (K <sub>2</sub> O)                          | 0.5 % |

**Use only as directed. Store in cool, dark place. Keep out of reach of children.**

**Utiliser uniquement selon les directives. Entreposer dans un endroit frais et sombre. Tenir hors de la portée des enfants.**

**100% Satisfaction Guaranteed / Satisfaction garantie à 100 %**

**Plant growth formula  
Formule de croissance des plantes**

# LIQUID KARMA® 0.1-0.1-0.5

Liquid Karma® 0,1-0,1-0,5 est un mélange exclusif de nutriments essentiels et est le complément idéal à votre programme de fertilisation régulier qui est hautement bénéfique pour vos plantes. Liquid Karma® 0,1-0,1-0,5 peut être utilisé à tous les stades de développement en combinaison avec vos engrais préférés et peut aussi être appliqué en pulvérisation foliaire pour stimuler davantage la croissance.

**Directives d'utilisation :**

Pour les légumes de serre. Utiliser à chaque arrosage durant tout le cycle de croissance. Bien mélanger et ajuster le pH en conséquence. Bien agiter avant chaque utilisation. Utiliser 5 - 10 ml (1-2 c. à thé) par 3,78 l (1 gal) pour semis jusqu'à maturité.

*Les dosages varieront selon les types de plantes et les besoins.*

**Conseils d'utilisation pour une application foliaire :**

Ajouter 15 ml (1 c. table) pour 3,78 l (1 gal) d'eau. Bien mélanger et ajuster le pH à 6,2 - 7,0 avant application.



18.45 kg (18.9 l) CAN3